

# 高尔夫握把、高尔夫橡胶握把、橡胶握把

产品名称	高尔夫握把、高尔夫橡胶握把、橡胶握把
公司名称	厦门市同安区富安达体育用品厂
价格	2.00/个
规格参数	品牌:可按不同客户要求订做 规格:握把 颜色:黑色
公司地址	厦门市同安区同安工业集中区思明园332号至333号第一层
联系电话	86 0592 7209930/35

## 产品详情

品牌	可按不同客户要求订做	规格	握把
颜色	黑色	蜂洞数	不限

### 橡胶握把

1、橡胶握把的优点在于手感好，舒适且易组装，耐磨，耐老化，款式品种多，式样变换快，而且能吸收打击球时的震荡波。

rubber grips

the rubber grips`advantages are good hands felling,comfortable,easily assembled,wear-resistant and aging resistant;various of types for your choice,renewed frequently.absorbing the vibration ware when hitting the ball.

2、女用握把采用质地柔软的天然橡胶，产品设计小些可依据客户要求做出各种颜色的握把，有着止滑和吸收震动的作用。

the lady golf grips are made by soft natural rubber,they are designed smaller than the men`s grips.we can make different colors depend on the requirements of our customers.by the way,the grips are non-slip and absorbing the vilbration ware.

3、儿童握把采用手型的形状较多，目的是能从小就培养成规范的打球握法与身形姿势，并依据年龄段分为小、中、大型。

most junior golf grips are made to hand shape in order to help the children to form the formal grasped methods and

body gesture;the grips are divided into small shape,middle shape and large shape which depend on different ages.